
Zápisnica č. 2/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 21. 1. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Investičná činnosť na STU v roku 2007 (pror. Janíček) 
2. Výstavby novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská dolina (pror. Janíček) 
3. Projekt multifunkčného ŠD vrátane rekonštrukcie plavárne v priestoroch ŠD Jura Hronca 

(pror. Janíček) 
4. Pracovná zdravotná služba – zabezpečenie na STU (pror. Finka) 
5. Komplexná akreditácia – informácia (prorektori Finka, Kalužný, Redhammer) 
6. Kolektívna zmluva na rok 2008 (pror. Finka) 
7. Stratégia rozvoja STU s ohľadom na možnosti ŠF EÚ 2008-2013 (pror. Redhammer) 
8. Príprava projektov budovania výskumných centier excelentnosti zo ŠF EÚ (pror. 

Redhammer) 
9. Správa o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
10. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Vyhodnotenie stavebných investičných akcií v roku 2007 (pror. Janíček) 
2) Správa o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
3) Návrh kolektívnej zmluvy na rok 2008 (pror. Finka) 
4) Zmluva o vykonaní reklamnej činnosti – návrh (pror. Petráš) 
5) Informácia o zasadnutí k implementácii EIS na STU a EU Bratislava (pror. Finka) 
6) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ (pror. Janíček, JUDr. 

Fabianová) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/18/2007, 1/1/2008, 2/1/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/23/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 28.01.2008 
 
 
K bodu 1 Investičná činnosť na STU v roku 2007 (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a informoval o jeho 

obsahu. Jednalo sa o akcie financované z dotácie zo štátneho rozpočtu 
prostredníctvom MŠ SR (rekonštrukcia OST ŠD Mladá Garda, plážové 
ihrisko na ŠD Mladá Garda, rekonštrukcia OST Vazovova, rekonštrukcia 
strechy laboratórií Centra technologického transferu kvality na SjF STU, 
rekonštrukcia palubovky v telocvični na FEI STU). Z fondu reprodukcie 



prebieha akcia Zvislé a vodorovné dopravné značenie na Vazovova 5. 
Poznamenal, že každú žiadosť, ktorú píšu fakulty na MŠ SR je potrebné 
poslať na vedomie aj na rektorát STU. 

Rektor Báleš: Opýtal sa ako to vyzerá s rekonštrukciami OST a na stavebný zámer 
rekonštrukcie ŠD Mladosť.  
Odpoveď: najbližšie sa má realizovať rekonštrukcia OST na FCHPT a ŠD 
Jura Hronca. Stavebný zámer je urobený, najskôr v budúcom roku by sa 
mohla začať realizácia. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/2/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o investičnej činnosti na STU za rok 2007. Na 
rokovaní KR STU pror. Janíček vyzve dekanov fakúlt, aby každú žiadosť, ktorú píšu na MŠ 
SR poslali na vedomie aj na R-STU. 
 
Úloha V-STU č. 1/2/2008 
Rektor STU ukladá vypracovať prehľadný zoznam investičných akcií, na ktoré boli žiadané 
financie s realizáciou v roku 2008 a 2009. 
Z: Prorektor  Janíček 
T: 25. 02. 2008 
 
 
K bodu 2 Výstavby novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská dolina 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informáciu podal ústne. Z minulosti tam boli určité problémy so zákonom 

o výberovom konaní. Projekt bude predstavený najneskôr do 15.3.2008. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/2/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave výstavby novej budovy FIIT STU 
v lokalite Mlynská dolina. 
 
 
K bodu 3 Projekt multifunkčného ŠD vrátane rekonštrukcie plavárne 

v priestoroch ŠD Jura Hronca (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu. Bazén na ŠD Jura Hronca má záujem prenajať 

a rekonštruovať firma REFIN, s.r.o. Súčasne bol spracovaný aj zámer pre 
výstavbu Student centrum B2 – STU Bratislava, ktorý predložil na rokovanie 
vedenia STU. 

Rektor Báleš: Upozornil na autorské práva týkajúce sa pôvodnej stavby a na to, že pozemky 
pod ŠD Jura Hronca nie sú naše. Požiadal pror. Janíčka o dodanie návrhu na 
poradný tím ohľadom tejto veci. Na túto investičnú akciu je treba vypísať 
normálne výberové konanie. Rektor požiadal členov vedenia, aby predložený 
materiál považovali za dôverný a dôkladne ho preštudovali s tým, že sa 
k nemu vrátime na rokovaní vedenia STU dňa 11.2.2008. 

Pror. Finka: Odporučil interpretovať to ako sanáciu a na mieste súčasného bazénu sa 
postaví nová stavba. 
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Stanovisko V-STU č. 3/2/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o prenájme a rekonštrukcii bazénu na ŠD Jura 
Hronca aj o zámere jeho sanácie a postavenia novej budovy na tomto mieste. 
 
Úloha V-STU č. 1/2/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi predložiť návrh 5-členného poradného orgánu 
rektora v oblasti investičných a rozvojových projektov STU. 
Z: Prorektor  Janíček 
T: 25. 02. 2008 
 
Uznesenie V-STU č. 1/2/2008 
Vedenie STU súhlasí s rokovaním a poveruje ich vedením prorektora Janíčka o prenájme  
a rekonštrukcii bazénu na ŠD Jura Hronca. Rektor upozorňuje na problematiku rešpektovania 
autorského zákona. 
 
 
K bodu 4 Pracovná zdravotná služba – zabezpečenie na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Ústne informoval o stave tejto problematiky. Slovnaft zatiaľ nie je schopný 

nám tieto služby poskytovať, pretože ešte nie je dokončené zdravotné 
stredisko, ktoré to bude vykonávať. Je potrebné vypísať výberové konanie na 
túto službu. Rizikové pracoviská budú robiť zdravotné prehliadky tak, ako 
doteraz. Jedná sa o povinnosť vyplývajúcu zo zákona. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/2/2008 
Vedenie STU vypíše výberové konanie na dodávateľa, ktorý poskytne pracovnú zdravotnú 
službu zamestnancom STU. 
 
 
K bodu 5 Komplexná akreditácia – informácia (prorektori Finka, Kalužný, 

Redhammer) 
  
Pror. Finka, 
Kalužný, 
Redhammer: 

Prorektori ústne informovali o súčasnom stave prípravy akreditačného spisu. 
Kompletné spisy z fakúlt je potrebné dodať do 28.1.2008 na rektorát STU. 
Oneskorenie je sčasti zapríčinené tým, že sme neskoro dostali štruktúru 
akreditačného spisu. 

Rektor Báleš: Požiadal o informáciu aj na KR STU, pretože časová rezerva sa míňa, aby 
sme sa nedostali nakoniec do časovej tiesne. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/2/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy spisu pre komplexnú akreditáciu. 
 
 
K bodu 6 Kolektívna zmluva na rok 2008 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomne návrh textu kolektívnej zmluvy na rok 2008, s ktorým 

pôjde na rokovanie s predstaviteľmi UOO STU. Informoval, že túto verziu 
návrhu KZ majú k dispozícii aj všetci dekani fakúlt STU. 

Rektor Báleš: Rektor uviedol, že so všetkými navrhovanými zneniami paragrafov zmluvy 
súhlasí a poveruje pror. Finku rokovaním s UOO STU. 

 3



Stanovisko V-STU č. 5/2/2008 
Vedenie STU berie na vedomie návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2008 a poveruje pror. Finku 
vedením rokovaní o tejto zmluve s predstaviteľmi UOO STU. 
 
 
K bodu 7 a 8 Stratégia rozvoja STU s ohľadom na možnosti ŠF EÚ 2008-2013 

Príprava projektov budovania výskumných centier excelentnosti 
zo ŠF EÚ (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Je dôležité si ujasniť, do ktorých aktivít by sme mohli ísť a na čo použiť 
vlastné zdroje a na čo je možné žiadať zdroje zo ŠF EÚ: 
- Rozhodnutie, či pôjdeme do revitalizácie našich priestorov a ktorých 
- Oprava existujúcich priestorov nielen z hľadiska energetickej spotreby ale 

celkovej úrovne 
- Zriaďovanie výskumných centier excelentnosti, participácia iných firiem 

v priestoroch univerzity 
- Služby týkajúce sa vedeckotechnických aktivít. 

Rektor Báleš: Navrhol koncepciu a scenár workshopu, ktorý bude 22.1.2008 na túto tému 
v Aule D. Ilkoviča. S prejavmi vystúpia v poradí: rektor Báleš, pror. Janíček, 
pror. Redhammer a pror. Finka. Východiská: dlhodobý zámer rozvoja STU, 
volebný program rektora STU a správa hodnotiteľov z EUA. O každej 
z oblastí budú príslušní prorektori podrobnejšie informovať. Následne na to 
bude voľná diskusia. 
Rektor ešte informoval o projektoch na budovanie centier excelencie. STU 
podala celkovo 15 projektov. Uskutočnila sa porada rektorov technických 
univerzít ohľadom tejto veci. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

V príhovoroch je potrebné sa venovať novému AIS a EIS Sofia. Je potrebné 
hovoriť aj o budovaní univerzitných ústavov.  
Bohatá diskusia sa týkala možnosti konkrétnych aktivít jednak v Bratislave 
ako aj v Trnave. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/2/2008 
Vedenie STU berie na vedomie stav projektov budovania výskumných centier excelentnosti, 
informácie o možnostiach rozvoja STU zo ŠF EÚ a scenár workshopu na túto tému. 
 
 
K bodu 9 Správa o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007 (pror. 

Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007, 

ktorej cieľom je poskytnúť základné informácie o organizácii, obsahu 
a realizácii všetkých troch stupňov VŠ vzdelávania na STU v Bratislave. 
Správa bola vypracovaná na základe podkladov z fakúlt a podrobne 
komentoval jej obsah.  

 
Uznesenie V-STU č. 3/2/2008 
Vedenie STU súhlasí s predloženou správou o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007. 
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K bodu 10 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Informoval o stretnutí zainteresovaných pracovníkov fakúlt STU k zriadeniu Ústavu 
manažmentu na STU. 

 
2) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál a informoval o stave implementácie EIS Sofia. MŠ SR otvorí 
nový tender na dodávku EIS pre STU a EU Bratislava 

 
Uznesenie V-STU č. 4/2/2008 
Vedenie STU súhlasí s návrhom stanoviska STU k dodávke EIS, ktorý znie: 
- STU víta konštruktívny prístup MŠ SR k riešeniu problémov implementácie EIS Sofia na 

STU a EU deklarovaný na stretnutí 16.1.2008. STU podporuje návrh MŠ SR vypísať nové 
výberové konanie s tým, že toto bude otvorené a budú s STU odsúhlasené podmienky 
výberového konania 

- STU ponúka odbornú pomoc pri riešení odborných otázok výberového konania, najmä pri 
spracovaní podrobnej špecifikácie požadovaných funkcionalít systému a ponúka tiež 
možnosť jeho komplexnej realizácie za dohodnutých podmienok s MŠ SR a EU 

- STU podporuje návrh MŠ SR riešiť implementáciu EIS na báze trojstrannej zmluvy 
-  STU podporuje vypísanie výberového konania tak, aby bolo možné zaviesť skúšobnú 

prevádzku systému od 1.7.2008 a rutinnú prevádzku od 1.1.2009, čím by sa zároveň riešil 
problém konverzie na EURO. 

 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie vedenia STU návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 
a dodatkov k NZ. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/2/2008 
Vedenie STU súhlasí s nasledujúcimi návrhmi na NZ a dodatkov k NZ:  

1. Nájomná zmluva s nájomcom S-TEAM Lab. s.r.o., Chrobákova 2, Bratislava na 
prenájom  nebytových priestorov na FEI STU v bloku B, miestnosť B 212 o výmere 
42,5 m2. Doba nájmu je od 1.1.2008 do 31.12.2009. 

2. Dodatok č. 2 k nájomnej zmluve, ktorým sa predlžuje nájom do 1.1.2010. Ide o nájom 
skladových priestorov na ŠD Mladá Garda. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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